

Supplementary Notice of the 47th International Sino-Tibetan Languages and Linguistics Conference

Honorable ladies and gentlemen,

The 47th International Sino-Tibetan Languages and Linguistics Conference will be held from 17th to 19th October, 2014 in Yunnan Normal University (Chenggong Campus).

At the request of participants, the meeting affairs group has decided after deliberation to postpone the submission time of paper abstract to **1st August, 2014**. Potential participants should please send your paper abstract (500words) to 47ICSTLL@gmail.com&ICSTLL47@163.com simultaneously prior to this time with note of your name, work unit, communication address, email and contact phone.

The meeting admits 10 postgraduates whose admission and accommodation will be free-of-charge. Interested applicants should please submit full-text papers for the evaluation and selection of the academic committee before **1st August, 2014**. Evaluation and selection result will be announced after this date. Postgraduates who have already sent papers before 1st June, 2014 should resend it after modification.

For scholars (postgraduates included) who have sent paper abstract before 1st June, 2014, please note that formal invitation letter will reach you after 1st June, 2014 when discussion of the academic committee is concluded.

Warm reminder: For participants who are willing to submit abstract after 1st June, 2014, please have a comprehensive consideration of your leave, passport or visa, air ticket, etc. before your abstract submission time. The meeting affairs group will send you invitation letter only after your paper abstract is submitted, we wish all the best with your travel.

Please visit <http://hz.ynnu.edu.cn> for more notice.

The Organizing Committee of the 47th ICSTLL

May 31st, 2014

第47届国际汉藏语言暨语言学会议补充通知

尊敬的女士/先生：

“第47届国际汉藏语言暨语言学会议”定于2014年10月17日至19日在云南师范大学主校区（呈贡校区）召开。

应参会学者的要求，经会务组研究，决定将论文提要的提交时间延至2014年8月1日。敬请有意参会但是还未提交论文提要的学者在此日期之前将论文提要（500字）发往会议的两个专用邮箱：47ICSTLL@gmail.com和ICSTLL47@163.com。请注明作者姓名、单位、通信地址、电子邮件和联系电话。

本次会议将免收10名在读研究生的住宿费和会务费，有意申请者请提交会议论文全文供学术委员会评选。论文提交截止日期一并延期至2014年8月1日。评选结果将于2014年8月1日以后公布。在2014年6月1日之前已经提交论文全文的研究生可以继续对论文进行修改，修改完成后请再次提交。

在2014年6月1日之前已经提交论文提要的学者（包括研究生）敬请关注：经学术委员会审阅之后，我们将于6月1日之后陆续发送正式邀请函给各位学者。

温馨提醒：准备在2014年6月1日之后提交论文提要的参会者，请综合考虑您向工作单位请假、办理护照签证、购买飞机票等事宜，依据个人的实际情况决定您提交论文提要的具体时间。我们会务组将在您提交论文提要之后才能发送邀请函，希望不要影响您的行程。

本次大会的专用网址为：<http://hz.ynnu.edu.cn>

关于本次会议的各项通知都已经在网站上发布。

第47届国际汉藏语言暨语言学会议组委会

2014年5月31日